
Saksprotokoll i Arbeidsmiljøutvalget - Ørland kommune - 11.12.2012  

Behandling: 
 
Følgende forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt: 
 
AMU har følgende enstemmige merknad/uttalelse til Økonomiplan 2013-2016: 
 
Fysisk arbeidsmiljø: 
Det er ikke satt av tilstrekkelig midler til vedlikehold av kommunens 
bygningsmasse. Dette vil gå ut over det fysiske arbeidsmiljøet. Det er bl.a. behov 
for tiltak for forbedring av inneklima i flere bygg. 
 
Overordnet HMS-plan: 
Administrasjonsutvalget sier i sin uttalelse til budsjettet at "Det må fortsatt 
arbeides for å redusere fraværet, og øke trivsel og motivasjon på arbeidsplassen". 
I den sammenheng mener AMU at det er viktig å holde trykk på utvikling av 
kommunens systematiske arbeid med helse, miljø og sikkerhet (HMS). For å 
finansiere tiltak, herunder kompetansetiltak, ønsker AMU at det avsettes  
kr. 300 000 til oppfølging av overordnet HMS-plan, herunder nødvendige 
kompetansetiltak. 
 
Tjenestetilbudet må avstemmes: 
Administrasjonsutvalget sier i sin uttalelse til budsjettet at "Tjenestetilbudet bør 
avstemmes med tilgjengelige ressurser". AMU ønsker at det igangsettes en prosess 
med frist til 1. juni hvor denne avstemningen avklares. I en slik prosess er det 
viktig med bred involvering og åpenhet.   
 
Endelig vedtak: 
 
AMU har følgende enstemmige merknad/uttalelse til Økonomiplan 2013-2016: 
 
Fysisk arbeidsmiljø: 
Det er ikke satt av tilstrekkelig midler til vedlikehold av kommunens 
bygningsmasse. Dette vil gå ut over det fysiske arbeidsmiljøet. Det er bl.a. behov 
for tiltak for forbedring av inneklima i flere bygg. 
 
Overordnet HMS-plan: 
Administrasjonsutvalget sier i sin uttalelse til budsjettet at "Det må fortsatt 
arbeides for å redusere fraværet, og øke trivsel og motivasjon på arbeidsplassen". 
I den sammenheng mener AMU at det er viktig å holde trykk på utvikling av 
kommunens systematiske arbeid med helse, miljø og sikkerhet (HMS). For å 
finansiere tiltak, herunder kompetansetiltak, ønsker AMU at det avsettes  
kr. 300 000 til oppfølging av overordnet HMS-plan, herunder nødvendige 
kompetansetiltak. 
 
Tjenestetilbudet må avstemmes: 
Administrasjonsutvalget sier i sin uttalelse til budsjettet at "Tjenestetilbudet bør 
avstemmes med tilgjengelige ressurser". AMU ønsker at det igangsettes en prosess 
med frist til 1. juni hvor denne avstemningen avklares. I en slik prosess er det 
viktig med bred involvering og åpenhet.   
 
 


